
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2011 – Nr. 12. 
 
VRAGEN van de VVD van de heer J.M. van Keulen en het CDA van de heer J. Seton 
betreffende publicatie in het Dagblad van het Noorden over WOB-verzoek. 
(Binnengekomen: 14 februari 2011.) 
 
 
Enigszins verwonderd hebben de fractie van CDA en VVD kennisgenomen van de 
publicatie in het Dagblad van het Noorden van 12 februari 2011 getiteld: “B en W 
lichtte rechter fout in”.  
 
Hieruit komt het beeld naar voren dat het stadsbestuur tenminste zijn personeels-
gegevens niet op orde heeft, bovendien niet zorgvuldig en niet serieus ingaat op een 
WOB-verzoek van een burger en als klap op de vuurpijl een rechterlijke instantie 
verkeerd inlicht. 
 
Uit het krantenbericht blijkt dat het bestaan van overzichten van aan ambtenaren 
verstrekte gratificaties categorisch werd ontkend en dat pas als de indiener van het 
WOB-verzoek tot aan de Raad van State procedeert, de gemeente met de gevraagde 
informatie, die er wel degelijk was, op de proppen komt. 
 
Wij vinden dit een slechte zaak. Ieder WOB-verzoek moet met dezelfde 
zorgvuldigheid worden behandeld. En het is een schande dat het college in een 
rechterlijke procedure het bestaan van voor de zaak relevante informatie ontkend, 
terwijl diezelfde informatie gewoon in de personeelsdossiers aanwezig was. 
 
Dat brengt ons tot het stellen van de volgende vragen: 
 
1. Hoe heeft het kunnen gebeuren dat pas bij de Raad van State, de laatste rechterlijke 

instantie, de gevraagde informatie naar boven kwam? 
 
2. Waarom heeft het college niet veel eerder goed gezocht naar de gevraagde 

informatie, die later wel in de personeelsdossiers aanwezig bleek? 
 
3. Is hier de standaardprocedure voor WOB-verzoeken gehanteerd? Zo nee, waarom 

niet? Zo ja, hoe kon het dan zó fout gaan?  
 
4. Is het college het met ons eens dat het onacceptabel is dat een burger tot in hoogste 

instantie moet procederen om bij de gemeente aanwezige informatie op tafel te 
krijgen?  

 
5. Wat gaat uw college doen om herhaling te voorkomen? 
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6. Het is duidelijk dat de stadjer in kwestie weinig vertrouwen meer heeft in het 

openbaar bestuur. Hoe denkt het college daarmee om te gaan? Is zij van plan de 
relatie met deze stadjer te verbeteren? 

 
7. Hoeveel heeft deze procedure de stad gekost in vergelijking met de situatie waarin 

de gevraagde informatie direct zou zijn verstrekt? 
 


